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Besvarelse af spørgsmål nr. 19 (Alm. del) fra Folketingets Færøudvalg 

 

Hermed sendes besvarelse af spørgsmål nr. 19 (Alm. del), som Folketingets 

Færøudvalg har stillet til justitsministeren den 1. juni 2022. Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Edmund Joensen (SP). 
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Spørgsmål nr. 19 (Alm. del) fra Folketingets Færøudvalg: 

 

”Det fremgår af flerårsaftalen om politiets og anklagemyndig-

hedens økonomi for 2021-2023, at der er afsat midler til etable-

ring af en ny skydebane hos Færøernes Politi jf. FÆU alm. del 

– sm. 4. Kan ministeren oplyse, hvad status er på etableringen 

af skydebanen?” 

 

Svar: 

 

Justitsministeriet har til brug for besvarelsen af spørgsmålet indhentet en 

udtalelse fra Rigspolitiet, der har oplyst følgende: 

 

”Rigspolitiet har til brug for besvarelsen indhentet en udtalelse 

fra Færøernes Politi.  

 

Rigspolitiet kan på den baggrund oplyse, at der arbejdes på at 

etablere en indendørs skydebane i en stor hal, der ligger i til-

knytning til den allerede eksisterende udendørs skydebane. En 

række forhold vedrørende etablering af en skydebane i hallen er 

under afklaring, herunder konkret udformning af skydebanen, 

sikkerhedsmæssige forhold, ventilation mv.  

 

Afklaringen af disse forhold sker i samarbejde mellem Færøer-

nes Politi, udvalgte våben- og skydebanesagkyndige fra dansk 

politi samt Rigspolitiet og vil også skulle involvere en ekstern 

bygningsrådgiver. Afklaringen forventes at løbe resten af 2022. 

Den nærmere tidsplan for selve etableringen og ibrugtagning af 

skydebanen afventer afklaringen af de nævnte forhold.  

 

Sideløbende med afklaringsarbejdet arbejdes der hen imod en 

gensidigt forpligtende forhåndsaftale med udlejer af hallen, så 

en endelig lejeaftale kan indgås, når projektgrundlaget er udar-

bejdet og godkendt.” 
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